
 

 

TJ DUKLA Praha 
 

Z á p i s 

ze schůze výboru TJ DUKLA Praha konané dne 4.11.2024 

 

Zúčastněni:  Ondřej Bílek Josef Dufek, Václav Fišer, Alena Fišerová, Daniel Kašpar, 

Zdeněk Sauer, Vlastimil Šebela,  

Nepřítomen:  Tomáš Sekanina, 

Omluven: Lukáš Thun 

 

Jednání výboru řídil Vlastimil Šebela  

 

Program: 1) Kontrola zápisu  

                        2) Různé 

 

K bodu 1)   

o Výbor vzal na vědomí aktualizovanou členskou základnu OP 705 členů. 

o Rekonstrukce házenkářského hřiště na Julisce (tzv. Katovnu) a jeho přeměna na parkur 

je orgány AHNM pozastavena. Ve spolupráci s oddělením zabezpečení provozu ASC 

bude řešit předseda TJ Dukla. 

o Výbor TJ vzal na vědomí zprávu o průběhu řešení nedostatků v řízení oddílu atletiky 

v oblasti hospodaření a rozpočtu s následujícími poznámkami: 

- v oblasti zabezpečení PR požadovat smlouvu s konkrétním zadáním – splněno 

- v oblasti příjmů a výdajů oddílu věnovat pozornost především otázce investic 

v kontextu s daněním – kontrola Z.Sauer a A. Fišerová 

- při nákupu nábytku dávat přednost využití možností nákupu ASC z dostupného 

katalogu - OK 

- při nákupu nových dresů dát do souladu použití správných log, zvláště MČ P6 – 

v řešení.  

- při každém nákupu materiálu založit evidenční listy – v řešení  

- Výbor TJ se opakovaně zabýval finanční a organizační situací oddílu atletiky a 

ukládá předložit zápis z Výroční členské schůze AO. Ten musí obsahovat 

především schválený rozpočet AO za rok 2024 spolu s návrhem vyúčtování dotací 

Výbor pověřuje ekonoma TJ spolu s tajemnicí a účetní TJ, aby provedli kontrolu 

všech potřebných dokumentů. V případě nedostatečného čerpání prostředků 

z dotací, výbor TJ přebytek využije v rozpočtu TJ. To se týká hospodářů všech 

větších oddílů, kontrola z FÚ byla v minulém roce velmi důkladná! – atletika 

předloží do 7.11. 

 

K bodu 2:  

o Dan Kašpar upozornil na nesprávné logo Dukly používané Českým atletickým 

svazem. Předseda TJ napíše v tomto smyslu dopis předsedovi ČAS. 

o Předseda TJ upozorní předsedu představenstva FK Dukla na závady používání 

správného loga Dukla, s případnými právními následky a hrozbou výpovědí užívání.  

o Tradiční bowlingový turnaj proběhne 25 listopadu. Bližší informace jsou k dispozici 

na stránkách UNIASK. 

o Dne 24.11. proběhne v rámci extraligového zápasu v házené malá oslava 

sedmdesátých narozenin dlouholetého člena oddílu házené a kantora FTVS UK 

Martina Tůmy. 

o Předseda požádá AHNM o návrh smlouvy na výpůjčku prostor kanceláře a skladu TJ 

Dukla. 



o Výbor TJ souhlasí s proplacení odměny členům Výboru TJ za celoroční činnost ve 

výši 5.000,- Kč. 

o U zaměstnanců TJ není řešena otázka BOZP, předseda zjistí jak to řeší ASC. Je 

zapotřebí zjednat nápravu. 

 

 

 

Usnesení:  

o Příští jednání výboru TJ Dukla Praha se koná v pondělí 2. 12. v 16:00 hod. v Dukla 

klubu.  
 

 

 

předseda TJ           

PaedDr. Vlastimil Šebela, v.r.     

 

  

Zapsala  Alena Fišerová, sekretariát TJ DUKLA Praha, z.s.  

Kontroloval  Mgr. Václav Fišer, člen výboru TJ DUKLA Praha, z.s. 

 

 

 

 

 


